

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 28-05-2025 11:53:02 AM Subject: Representative Board Member	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: 28-05-2025 11:53:02 AM الموضوع: عضو مجلس ادارة ممثل
Appointing Eng. Ahmed Faleh Al-Falahat (Deputy Head of the Engineers Syndicate) as a representative of the Health Insurance Fund for members of the Jordanian Engineers Syndicate on the Board of Directors of the Professional Company for Real Estate Investments and Housing, instead of Eng. Abdullah Asem Ghosheh (Head of the Engineers Syndicate), effective from 17/05/2025, according to the attached letter.	تسمية المهندس / أحمد فالح الفلاحات (نائب نقيب المهندسين) ممثلاً عن صندوق التأمين الصحي لأعضاء نقابة المهندسين الأردنيين في مجلس ادارة الشركة المهنية للاستثمارات العقارية و الاسكان بدلا من المهندس / عبدالله عاصم غوشه (نقيب المهندسين) اعتبارا من 2025/05/17 و حسب الكتاب المرفق .
17-05-2025	17-05-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal